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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csökken a Hegyközségek Nemzeti Tanácsa támogatása a 2006 . évi költségvetésben?"
címmel a Házszabály 9i .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésagyi
és vidékfejlesztési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A hegyközségek segítséget, támaszt jelentenek a szőlővel még foglalkozó gazdáknak, de
egyre nehezebben tudnak müködni . Egyébként is egyre több gond van a szőlőművelés és
borászat területén, egyre több az elhagyott szőlőterület, a gazdák magukra maradnak
problémáikkal.
Várom megtisztelő válj. zát.

Budapest. 2005. november 2 .
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